



Feb. 2020 Volume 28 No. 1
2020年2月 第28卷 第1期

证据科学

Evidence Science

中国证据法治前进步伐 (2017-2018年) 张保生 王旭
 互联网法院审判对传统民事证据制度的挑战与影响 郑飞 杨默涵
 司法鉴定郑重陈述承诺制度研究 刘鑫 李天琦
 法证披露模型: 应当向法证专家披露什么和法证专家应当披露什么?
 [英] Mohammed A. Almazrouei [英] Itiel E. Dror
 [英] Ruth M. Morgan 王进喜 译

中国政法大学

ISSN 1674-1226



9 771674 122084

CN 11-5643/D
ISSN 1674-1226

证据科学

(双月刊)



2020年第28卷第1期(卷首)

2020年2月25日出版

· 证据法学 ·

中国证据法治前进步伐(2017-2018年) 张保生 王旭 • 5 •

证据法学发展里程碑: 法学专业核心课程地位的确立 刘坤轮 • 46 •

· 民事证据司法解释专题 ·

互联网法院审判对传统民事证据制度的挑战与影响

..... 郑飞 杨默涵 • 59 •

司法鉴定郑重陈述承诺制度研究 刘鑫 李天琦 • 72 •

司法鉴定行政与司法视角的边界 王旭 刘诗麟 • 86 •

我国民事限制自认的含义、类型及适用 杜闻 • 100 •

· 证据科学 ·

法证披露模型: 应当向法证专家披露什么和法证专家应当披露什么? ...

..... [英] Mohammed A. Almazrouei [英] Itiel E. Dror

..... [英] Ruth M. Morgan 王进喜译 • 113 •

Evidence Science

Volume 28 Number 1 Feb. 25, 2020

Contents

- The progress of evidence rule of law in China (2017-2018).**
..... *Zhang Baosheng* *Wang Xu* (5)
- Milestones in the development of evidence law: establishment of the core curriculum status of law major.** *Liu Kunlun* (46)
- The challenge and influence of internet court trials on traditional civil evidence system.**
..... *Zheng Fei* *Yang Mohan* (59)
- Research on the system of judicial appraisal affirmation.**
..... *Liu Xin* *Li Tianqi* (72)
- The boundary of judicial expertise between administration and judicature: Reflections on the forensic expertise involved in interpretation of evidence in civil trials.** *Wang Xu* *Liu Shilin* (86)
- Meanings, types and applications of restrictive self-admission in Chinese civil trials—From the perspective of analyzing twenty-four cases.** ... *Du Wen* (100)
- The forensic disclosure model: What should be disclosed to, and by forensic experts?** *Mohammed A. Almazrouei* *Itiel E. Dror* *Ruth M. Morgan*
..... *Translated by Wang Jinxi* (113)